
Protokół nr XLV/2023 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 26 kwietnia 2023 roku w godz. 1400 – 1550 w sali 

Gminnego Centrum Kultury w Poniecu. 

_________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz  o godzinie 1400 otworzył XLV Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Kierowników jednostek pomocniczych oraz dyrektorów 

• Radnych Powiatowych oraz sołtysów 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

15 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na XLV Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad 

XLV Sesji Rady Miejskiej.  

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XLV Sesji Rady Miejskiej: 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2042, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2023, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/120/2008 Rady Miejskiej w 
Poniecu z dnia 15 lutego 2008 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, 
leśnego i od nieruchomości w drodze inkasa. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości oznaczonej 
geodezyjnie jako działka  nr 885 obręb Poniec stanowiącej własność Gminy Poniec na 
nieruchomość oznaczoną geodezyjnie jako działka nr 648/2 obręb Poniec stanowiącą 
własność prywatną, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych 
w Poniecu, stanowiących własność Gminy Poniec. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości  oraz własności zabudowań od Polskiej Spółki 
Gazownictwa Sp. z o.o. do gminnego zasobu nieruchomości, 

10. Wysłuchanie informacji w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej. 
11. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Miejskiej, 
12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

13. Wolne wnioski i zapytania, 

14. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz złożył interpelację do Burmistrza Ponieca, dotyczącą 

ustawienia znaków zakazu parkowania na ul. Polnej.  

 

Pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2042. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XLV/376/2023 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 

2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2023-2042. 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2023. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji i poinformował, że temat był 

szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na którym radnym zostały 

udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Radny Marcin Stróżyński zapytał o dział 921 – dotacja na świetlice, dlaczego została cofnięta 

dotacja i co obejmował wniosek.  

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński wytłumaczył, że pozyskano na ten cel środki zewnętrzne, 

stąd wycofanie środków własnych. Główną inwestycją w świetlicy będzie remont dachu.  

Radny Marcin Stróżyński zapytał o proporcje dofinansowania.  

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński poinformował, że proporcje dofinansowania to WLGD ok. 

63%, a ok. 37% pokrywa Gmina. Liczymy na pozytywne rozpatrzenie  wniosku.  

 

Przewodniczącego Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a jego Zastępca Dariusz 

Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                            

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLV/377/2023 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2023. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz ogłosił 15 minutową przerwę.  

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/120/2008 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 15 lutego 2008 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i 

od nieruchomości w drodze inkasa.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Następnie dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta Wrotyńska 

przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLV/378/2023 

w sprawie zmiany uchwały nr XIV/120/2008 Rady Miejskiej w Poniecu z dnia 15 lutego 

2008 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości w 

drodze inkasa. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości oznaczonej 

geodezyjnie jako działka nr 885 obręb Poniec stanowiącej własność Gminy Poniec na 

nieruchomość oznaczoną geodezyjnie jako działka nr 648/2 obręb Poniec stanowiącą 

własność prywatną. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a jego Zastępca Dariusz Kieliś 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLV/379/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości oznaczonej geodezyjnie jako 

działka nr 885 obręb Poniec stanowiącej własność Gminy Poniec na nieruchomość 

oznaczoną geodezyjnie jako działka nr 648/2 obręb Poniec stanowiącą własność prywatną. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych 

w Poniecu, stanowiących własność Gminy Poniec. 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie.       

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLV/380/2023  

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych w Poniecu, 

stanowiących własność Gminy Poniec. 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Posiedzenie opuścił Radny Mariusz Nowak.  

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości  oraz własności zabudowań od Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. 

z o.o. do gminnego zasobu nieruchomości.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie.       

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLV/381/2023  
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w sprawie wyrażania zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości  

oraz własności zabudowań od Polskiej Spółki Gazownictwa Sp. z o.o. do gminnego zasobu 

nieruchomości. 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 10. Wysłuchanie informacji w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej. 
 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił kierownik OPS Hannę Konieczną o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska przyjmuje do wiadomości sprawozdanie w 
powyższej sprawie oraz podziękował i wyraził uznanie dla pracowników OPS za wyszukiwanie 
i przystępowanie do programów pomagających lokalnej społeczności.  
 

Pkt 16. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy 

Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XLIV Sesji Rady Miejskiej. Rada 

Miejska w obecności 14 radnych w głosowaniu przyjęła protokół z poprzedniej sesji. 

 

Pkt 17. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Odpowiedzi nie wpłynęły. 

 

Pkt  18. Wolne wnioski i zapytania. 

Brak.  
 
Pkt 19. Zakończenie. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w XLV Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1550 dokonał 

zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

 

  Protokółowała                                                                                    Przewodniczący Rady 
 Karolina Cieślak                                                                                           Jerzy Kusz 


